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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 22. juli 2013 
stillet følgende spørgsmål nr. 535 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Spørgsmål 535:

”Vil fødevareministeren sikre, at man i Bagenkop fremadrettet kan fortsætte med 
samme bådlængde i kystfiskerordningen som hidtil, evt. ved særlig Bagenkop-
ordning?”

Svar:

Jeg vil henvise til min besvarelse af spørgsmål 528, hvoraf det fremgår, at 
arbejdsgruppen om kystfiskeri nu har afsluttet sit arbejde, og har udgivet en rapport med 
16 forskellige anbefalinger. Anbefalingerne skal drøftes politisk i løbet af efteråret, og 
jeg kan ikke på nuværende tidspunkt sige, hvorvidt bådlængden i kystfiskerordningen 
vil blive den samme som i den hidtidige kystfiskerordning, eller om der vil blive en 
særlig ordning for kystfiskerfartøjer fra udvalgte havne.

Karen Hækkerup

/Tanne Krogh Bertelsen

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2012-13
FLF Alm.del endeligt svar på spørgsmål 535
Offentligt


